
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 18/12/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Αδειοδότηση υδατοδρομίων σε λίμνες της Δυτικής Μακεδονίας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως ενημέρωσής μας, διακινείται η πληροφορία ότι σύντομα θα εκδοθούν άδειες 
λειτουργίας υδατοδρομίων σε λίμνες της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας. Οι εν λόγω 
αδειοδοτήσεις θα αφορούν τις λίμνες σε Πολύφυτο, Βεγορίτιδα, Πρέσπες και Καστοριά. 
Ωστόσο, δεν έχουν διεξαχθεί εισέτι δοκιμαστικές πτήσεις με απολιμνιώσεις και 
προσλιμνιώσεις στις αναφερόμενες λίμνες, όπως στην περίπτωση του υπό αδειοδότηση 
υδατοδρομίου Ιωαννίνων λίμνης Παμβώτιδας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε εάν, προς την κατεύθυνση μελλοντικής 
αδειοδότησης των υδατοδρομίων στις αναφερόμενες λίμνες της Δυτικής Μακεδονίας, 
έχουν εκκινήσει οι απαραίτητες ενέργειες κι αν ναι, ποιες είναι αυτές; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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